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پایانرأفت
کارشناس فوتبال

وزیر  سجادی  حمید  حضور  درباره  راستینه،  احمد 
ورزش وجوانان در کمیسیون فرهنگی مجلس، اظهارداشت: 
براساس روال طبیعی کمیسیون ها به دنبال سوالاتی که 
نمایندگان محترم مجلس ارجاع داده بودند، حضور وزیر 
ورزش وجوانان را در کمیسیون داشتیم. برخی سوالات مطرح 
شده در مورد طرح های عمرانی و زیرساخت ها در مناطق و 
استان ها بود. وزیر ورزش هم با توجه به شرایط اعتبارات و 
بودجه ای که در اختیار داشت، توضیحاتی ارائه کرد.  عضو 

کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: با توجه به اینکه قرار شد 
امسال اولویت تکمیل پروژه های نیمه تمام باشد وزیر ورزش 
به نمایندگان سوال کننده تعهد داد پروژه های نیمه تمام را 
پیگیری کند. برخی نمایندگان از توضیحات قانع شدند و برخی 
دیگر زمان بندی مشخصی را در نظر گرفتند مبنی بر اینکه اگر 
ظرف 2 ماه آینده برای حل مشکلاتی که طرح موضوع شده 
اقدامی نشود، نمایندگان پیگیر موضوع خواهند بود. وی تصریح 
کرد: برخی سوالات نمایندگان در حوزه ملی بود. در موضوعی 

که نمایندگان قانع نشدند در مورد چرایی کوتاهی وزارت 
ورزش در تدوین آیین نامه قانون شرح وظایف و اختیارات 
وزارت ورزش بود که یکسال ونیم از تصویب آن می گذرد. قرار 
شد کمیسیون به بررسی سطح سوال بپردازد، در صورتی که 
سطح سوال ملی باشد به صحن ارجاع داده شود و وزیر در صحن 
پاسخگو باشد. راستینه در پاسخ به این سوال که آیا نمایندگان 
در خصوص فوتبال و دیگر رشته های ورزشی سوالی از وزیر 
داشتند یا خیر، خاطرنشان کرد: میرشاد ماجدی سرپرست 
فدراسیون فوتبال هم در جلسه حضور داشت و توضیحاتی از 
آماده سازی تیم ملی فوتبال در قطر ارائه داد. بزرگ ترین مشکل 
سر راه دوستان تامین اعتبارات لازم برای حل مشکلات بود که 

وزیر ورزش متعهد شد سریعا موضوع را پیگیری کند. 

 توافق »سجادی«
 با مجلس برای حل مشکل تیم ملی 

      حکم
روزگذشته و با حکم مهرداد علی قارداشی 
ایزد  روی میز،  تنیس  فدراسیون  رئیس 
سیف ا... پور مدیر عامل باشگاه نساجی مازندران 
به عنوان مشاور عالی رئیس فدراسیون تنیس 

روی میز انتصاب شد.

      کنایه 
کنایه  لهستانی  خبرنگار  کامینیکی  پیتر 
سنگینی ریکاردو ساپینتو مربی پرتغالی زد: 
ساپینتو و عواملش به خوبی می دانند چگونه پول 
در بیاورند. یک باشگاه درست نشد، باید دنبال 

باشگاه دیگری بگردید.

       رونمایی 
باشگاه رئال مادرید از خرید آلمانی جدید 
خود رونمایی کرد و این بازیکن با شماره ۲۲ 
برای تیم به میدان خواهد رفت. این مدافع 
آلمانی بعداز چند فصل حضور در چلسی راهی 

کهکشانی ها شد.

ت
شــ

سنو
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تیم ملی  سابق  مربی  افاضلی  هومن 
فوتبال کشورمان و سر مربی اسبق تیم ملی 
امید در خصوص دلایل ناکامی شاگردان 

مهدوی کیا صحبت کرد. 
ناکامی  در  عامل  مهم ترین    

تیم های المپیک ایران چیست؟
به عنوان شخصی که تجربه کار در 
تیم امید را دارم عرض می کنم که شما 
در یک بستر نامناسب هر برنامه ای هم 
داشته باشید موفق نخواهید شد. در این 
فدراسیونی که الان در حال کارکردن 
است همه چیز موقتی خواهد بود. برنامه ها، 
دیدگاه ها و آدم هایی که حضور دارند 
موقتی خواهند بود. این یکطرف قضیه 
است و طرف دیگر قضیه آنکه افراد موقتی 
با هم کنار نمی آیند. وقتی در فوتبال با 
همه وجودت در کاری دخالت نمی کنید 
هیچ شانسی ندارید. حالا تیم امید مسائل 
دیگری هم داشت که سال هاست بعضی را 
دارد و برخی نیز اخیرا متعلق به این تیم 
خاص شده است. ولی اصل داستان این 
است وقتی بستر مناسب نیست هر کاری 
بکنید موفق نمی شوید مگر اینکه معجزه 
عجیب و غریبی به وجود بیاد تا موفقیت 
رقم بخورد. روال موفقیت چنین چیزی 

را نمی گوید. 
  راه رهایی فوتبال کجاست؟

سال هاست که در ساخت بازیکنان 
مشکل داریم. یادم می آید که سال 2۰۰2 
هنوز صفایی فراهانی رئیس فدراسیون 
بود. برانکو ایوانکوویچ از من خواست 
گزارشی بنویسم راجع به پروسه تولید 
بازیکن و به انگلیسی آن گزارش نوشته 
شد و در جاهایی چاپ شد. این گزارش را 
خود آقای صفایی هم خیلی تاثیر گذاشت. 
اکبر محمدی در کمیته جوانان با فریدون 
معینی پروژه ای را درست کردند خروجی 
آن بخش عمده ای از تیم ملی بزرگسالان 
کنونی است. در سه تا تیم المپیک کار 
کردم بهترین تیم المپیک که در اختیار 
من قرار گرفت تیمی بود که از تیم جوانان 
اکبر محمدی به من رسید. حاصل همان 
پروژه گلخانه ای بود که از قبل تشکیل شد. 

گفـــتوگـــو

کشتی فرنگی نوجوانان  
نایب قهرمان آسیا شد 

ایسنا: در ادامه رقابت های روز پایانی 
کشتی فرنگی قهرمانی نوجوانان آسیا در 
بیشکک قرقیزستان، محمد مرادی در ۷۱ 
کیلوگرم به مدال طلا رسید اما سیدرضا 
آذرشب در وزن ۸۰ کیلوگرم به مدال نقره 
رسید. در وزن ۷۱ کیلوگرم، محمد مرادی 
در دیدار فینال برابر امیرشاه وهاب اف از 
ازبکستان به میدان رفت و در پایان با نتیجه 
2 بر 2 پیروز شد و به مدال طلای آسیا رسید. 
پیش از این و در روز نخست این رقابت ها، 
محمد جهانگیری در وزن ۱۱۰ کیلوگرم به 
مدال طلا رسید، پیام احمدی در ۴۵، علی 
احمدی وفا در ۴۸ و ابوالفضل میرشکار در 
وزن ۶۰ کیلوگرم به مدال نقره رسیدند و 
محمدرضا غلامی در وزن ۵۱ کیلوگرم و 
حمیدرضا کشتکار در وزن ۹2 کیلوگرم 
نیز به مدال برنز دست یافتند. به این ترتیب 
تیم ملی کشتی فرنگی نوجوانان ایران در 
پایان رقابت های قهرمانی آسیا 2۰22 در 
قرقیزستان، با کسب 2 مدال طلا توسط 
محمد مرادی در ۷۱ و محمد جهانگیری 
در وزن ۱۱۰ کیلوگرم، ۴ مدال نقره پیام 
احمدی در ۴۵، علی احمدی وفا در ۴۸، 
ابوالفضل میرشکار در ۶۰ و سید رضا آذرشب 
در وزن ۸۰ کیلوگرم و 2 مدال برنز محمدرضا 
غلامی در ۵۱ و حمیدرضا کشتکار در وزن 
۹2 کیلوگرم، با کسب ۱۷۴ امتیاز عنوان نایب 

قهرمانی آسیا را از آن خود کرد. 

خارجازمستطیلسبز

هومن افاضلی: 
 بستــر

  مناسب نباشد
 موفق نخواهید شد

خــــبر
 »زیدان«

 سکوت خود را شکست 
سرمربی سابق رئال مادرید تاکید کرد که 
هنوز انگیزه زیادی برای مربیگری دارد. او 
درباره توافق با پاری سن ژرمن هم سخن به 
میان آورد. زیدان سکوت خود را شکست 
و بعد از مدت ها حاضر به مصاحبه شد. او 
گفت: می خواهم به مربیگری ادامه بدهم. من 
همچنان شور و هیجان زیادی دارم. فوتبال 
منبع شور و هیجان من است و نمی توانم 
از آن دور باشم. او افزود: من رویای هیچ 
چیزی را ندارم چرا که هر آنچه را که در سر 
می پروراندم به آن رسیدم. ۵۰ سال سن دارم 
و از عملکرد و دستاوردهای خود راضی هستم. 
این چهره محبوب فرانسوی درباره اینکه آیا با 
پاری سن ژرمن و یا تیم دیگری به توافق رسیده 
است، ادامه داد: هنوز هیچ توافقی با تیمی 
نداشته ام .او در بخشی دیگر از صحبت های 
خود درباره صحنه جنجالی جام جهانی 2۰۰۶ 
گفت: من به آن صحنه افتخار نمی کنم اما 

به هرحال بخشی از دوران فوتبالی من است. 

کوچ »مطهری« و دوستان به »قائم شهر«!

 فارس: سایت hulldailymail  انگلیس در گزارشی 
به نقل وانتقالات باشگاه هال سیتی پرداخت و از چهارمین 
خرید فصل این تیم رونمایی کرد. این رسانه انگلیسی 
توبیاس فیگویردو مدافع ناتینگهام فارست را چهارمین 
خرید تابستانی هال سیتی نامید. اللهیار صیادمنش مهاجم 
ملی پوش کشورمان جزو بازیکنان تازه خرید شده از سوی 
باشگاه هال سیتی حضور داشت. صیادمنش نیم فصل دوم 
برای مدت ۶ ماه از فنرباغچه به هال سیتی ملحق شد. عملکرد 
خوب بازیکن ملی پوش ایرانی در مدت کوتاه باعث شد تا 
مدیران باشگاه انگلیسی تصمیم به خرید دائمی این بازیکن 
بگیرند. طبق گزارش های رسیده هال سیتی مبلغ 2.2 میلیون 
یورو به فنرباغچه بابت خرید دائمی صیادمنش پرداخت کرده 
است که 2۰ درصد سود حاصل از این انتقال به باشگاه اول 

صیادمنش یعنی استقلال می رسد.

فوتبــــالداخلی

آرمـان ملـی: حمید مطهری که سابقه 
دستیاری مجید جلالی و یحیی گل محمدی را 
دارد در حالی به عنوان سرمربی نساجی انتخاب 
شد که سایر دستیاران گل محمدی به جز کریم 

باقری نیز راهی نساجی شدند. 
  انتخاب 

شاید پیش از این برای تماشاگران نساجی 
مهم تر از این خبر ادامه حمایت ایرلاین وارش از 
باشگاه نساجی بود. این بدین معنی است که رضا 
حدادیان همچنان مالک باشگاه نساجی باقی 
می ماند. پیش از این اخباری وجود داشت مبنی بر 
اینکه رضا حدادیان قصد دارد امتیاز تیم را واگذار 
کند و شاید یکی از دلایل به درازاکشیدن انتخاب 
سرمربی تیم هم همین بود اما در نهایت آنچه 
که اتفاق افتاد انتخاب حمید مطهری به عنوان 
سرمربی تیم نساجی از سوی مالک فعلی باشگاه 
بود. مالکی که رفقای فوتبالی زیادی چون امیر 
قلعه نویی دارد و در یکی دو سال اخیر نشان داده 
انتخاب های فوتبالی او درست بوده است. جایی که 
ساکت الهامی را انتخاب کرد و این مربی تیم را 
در لیگ برتر نگه داشت و در ادامه موفق شد این 
تیم را به مهم ترین افتخار دوران حیاتش برساند. 
یعنی قهرمانی در جام حذفی و حال هم بر این 
باور است که انتخاب درستی داشته است؛ حمید 
مطهری که در سال های اخیر به اندازه کافی از 
بودن در کنار مربیانی چون مجید جلالی و یحیی 
گل محمدی و با حضور در مسابقات متعدد از 
جمله لیگ قهرمانان آسیا تجربه کسب کرده و 
بعد از ۱۶ سال دستیاری در سن ۴۸ سالگی نوبت 

سرمربیگری اش بود.  
  جدایی از پرسپولیس 

حمید مطهری مربی تیم پرسپولیس که روز 
یکشنبه گذشته با باشگاه نساجی برای هدایت 
این تیم به توافق رسید، دیروز )دوشنبه( در دفتر 
باشگاه پرسپولیس حاضر شد و جدایی اش از این 
باشگاه را رسما اعلام کرد. مطهری دو فصل دیگر 
با تیم پرسپولیس قرارداد داشت و برای قبول 
هدایت تیم نساجی باید قراردادش با سرخپوشان 
را فسخ می کرد. مطهری گفت: کارم با پرسپولیس 
تمام شد. همیشه پرسپولیس را دوست داشتم و 

همه وجودم بوده است. 

  دستیاران 
در روزهای پایانی لیگ بیست و یکم و پس از 
ناکامی پرسپولیس در تکرار قهرمانی های خود، 
شایعات و حرف و حدیث های فراوانی پیرامون 
سرنوشت کادر فنی پرسپولیس مطرح شد. 
موضوعی که در نهایت با ابقای یحیی گل محمدی 
همراه شد، اما تمام دستیارانی که همراه این مربی 
به پرسپولیس آمده بودند، از کادر سرخپوشان 
جدا شدند. بحث جدایی دستیاران گل محمدی 
از پرسپولیس موضوعی بود که پس از هفته 
بیست و هفتم لیگ برتر و شکست سرخپوشان 
مقابل سپاهان به آن پرداخت شد و حالا با گذشت 
یکماه و پایان فصل بیست و یکم، این پیش بینی 
به طور کامل محقق شده است. به این ترتیب از 
جمع مربیان فصل گذشته پرسپولیس، تنها کریم 
باقری فصل آینده روی نیمکت پرسپولیس حضور 
خواهد داشت و تاکنون حضور خوزه آگوستو 
لوسادا بنیتز به عنوان مربی بدنساز نیز قطعی شده 
است. همچنین به احتمال فراوان آلین دینکا در 
صورت فسخ قرارداد با تراکتور، مربی دروازه بانان 
جدید پرسپولیس خواهد بود و باید دید چه کسی 
جایگزین حمید مطهری در کادر فنی پرسپولیس 

خواهد شد. 
  نظر یحیی 

یحیی گل محمدی بعداز جلسه ای که در 
باشگاه پرسپولیس برگزار کرد در جمع خبرنگاران 

در مورد جدایی مطهری از کادرفنی، اظهارداشت: 
از همه بچه هایی که در کادر ما بودند و از جمع ما 
جدا شدند تشکر می کنم و زحمت زیادی برای 
تیم کشیدند. تلاش شان قابل تقدیر و ارزشمند 
است. بالاخره اتفاقاتی رخ داد و آنها از جمع ما 
جدا شدند و برایشان آرزوی موفقیت و سلامتی 
دارم. گل محمدی در پاسخ به سوال »فارس« در 
مورد اینکه وضعیت مطهری به عنوان سرمربی را 
چطور می بینید، گفت: او از استعدادهای خوب 
مربیگری است و امیدوارم این چالش سرمربیگری 
را خوب پشت سر بگذارد. فوتبال است دیگر، همه 
کسانی که در تیم های دیگر هستند رفیق های ما 
هستند. با ۹۰ درصدشان رفاقت دیرینه داریم و 
حمید مطهری هم یکی از آنهاست. فکر می کنم 
نسل جدید مربیان نسل خوبی است؛ آنها کاری 
هستند و اعتقادی که مدیران به آنها پیدا کرده اند 
قابل تقدیر است. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
در مورد اینکه با جدایی مطهری دستیار شما چه 
کسی خواهد شد و سیدجلال حسینی هم به کادر 
اضافه می شود یا نه عنوان کرد: هنوز تصمیمی 
برای جانشینی مطهری گرفته نشده ایم. در فکر 
هستیم و این اتفاق رخ داد. سیدجلال حسینی 
می شود.  مشخص  وضعیتش  هفته  این  هم 
صحبتی که با سید کردیم قدیمی بود و صحبت 
جدیدی با او نداشتم. وی در مورد جذب دستیار 
خارجی افزود: هنوز هیچ چیز مشخص نیست. 

گل محمدی در مورد جذب مهاجم جدید برای 
پرسپولیس اظهارداشت: حتما به فکر جذب 
مهاجم هستیم. دو مهاجم می خواهیم؛ چه ایرانی 
چه خارجی و باید خط حمله را تقویت کنیم. 
نقل وانتقالات را هم خوب شروع کردیم. جا دارد از 
باشگاه در این خصوص تشکر کنم. حدود نیمی از 
لیستی که داده بودم جذب شده اند. سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس در مورد گزینه داخلی بیان 
داشت: نمی شود زیاد درمورد جزئیات صحبت 
کرد. من در مورد اسامی نمی توانم صحبت کنم. 
گل محمدی در مورد اینکه اولین جلسه فنی 
برای فصل آینده برگزار شد، گفت: نه جلسه فنی 
نبود. در حال بررسی در مورد گزینه ها بودیم. 
تمرینات ما هم ۹ تیر آغاز می شود. سرمربی 
پرسپولیس در مورد اینکه اگر سه دستیار جدا 
شده شما می خواستند در تیم بمانند شما تمایل 
به ادامه همکاری داشتید یا نه اظهارداشت: 
شرایط متاسفانه طوری رقم خورد که با اولین 
مصدومیت و اولین اشتباه دروازه بان یکسری 
شروع به توهین می کردند. این جدایی در وهله 
اول به نفع خود مربیان و اعتبار وشخصیت شان 
بود. از این اتفاق متاسف شدم. وی در مورد اینکه 
منظورش فضای مجازی است یا خیر، بیان داشت: 
در فضای مجازی و رسانه  ای عده ای شیطنت کرده 
و جو را خیلی ملتهب کردند. باید خیلی هوشیارانه 
عمل می کردیم و حق شان اینجوری نبود که 
اینگونه از جمع ما جدا شوند. در این دو سال و 
نیمی که در خدمت پرسپولیس بودیم، دوست 
داشتم اگر قرار است یکی از اعضای کادرفنی 
جدا شود با یک شکل خوب و فضای بهتری 
انجام می شد. گل محمدی در مورد اینکه یک 
حس ناراحتی و دلخوری در صحبت های شما 
دیده می شود و در این مورد صحبت می کنید، 
افزود: بهتر است زیاد درموردش صحبت نکنیم. 
سرمربی پرسپولیس در پاسخ به اینکه درویش در 
مورد قرارداد شما صحبت کردند و دلخوری در 
این خصوص پیش نیامد، گفت: بحث قراردادها 
شخصی است. درویش را در منگنه قراردادند و او 
هم متاسفانه به دلیل صداقتی که داشت و دارد و 
بلد نیست مثل خیلی ها صحبت غیر واقع انجام 

بدهد، اسیر آن جو و سوالات شد. 

تغییرات در کادرفنی پرسپولیس  

سردار آزمون: 

هـدف مـا صعود  از گروه مـان است
 مهاجم ایرانی بایرلورکوزن با اعلام اینکه فصل بعد شرایطش در 
این تیم بهتر خواهد شد عنوان کرد که به مسائل گروه B جام جهانی 

کاری ندارد و همراه بازیکنان ایرانی به دنبال صعود از گروه است.
 از روسیه تا آلمان 

سردار آزمون، پس از کش وقوس های فراوان با قراردادی ۵ ساله 
به بایرلورکوزن پیوست. آزمون اولین ایرانی بود که در لیگ برتر 
روسیه حضور داشت. شش ماه پس از حضورش در لیگ اروپا بازی 
و گلزنی کرد. در عرض یکسال، کازان مجبور شد از طریق وبسایت 
رسمی خود اعلام کند که آزمون با وجود پیشنهادات آرسنال، 
لیورپول و قدرت های داخلی مانند زنیت در این باشگاه خواهد ماند. 
سردار آزمون چند سالی است که به یکی از بهترین گلزنان فوتبال 
روسیه تبدیل شده بود. او سه سال متوالی در آن جا با زنیت قهرمان 
شده بود، مرتبا در لیگ قهرمانان اروپا بازی کرد و خود را در سطح 
بین المللی در بالاترین سطح نشان داد. این مهاجم ایرانی بیان 
داشت: بعداز بازی کلن خیلی ناامید شدم که شکست خوردیم. 

متوجه شدم این بازی برای باشگاه و هواداران چه معنایی دارد و 
هر کاری انجام می دهم تا در دوئل های فصل بعد پیروز شویم. همه 
این جا به خوبی از من استقبال کردند. ما در تیم راحت هستیم و 
اخیرا در مکزیک نیز خیلی شرایط خوبی داشتیم. حالا می خواهم 
جواب این خوبی ها را بدهم و به تیم کمک کنم. سال آینده می توانم 

خیلی بهتر بازی کنم.
 جنگ روسیه 

سردار قبل از شروع جنگ، روسیه را ترک کرد. وقایع اوکراین 
این جوان 2۷ ساله را ناراحت کرده است. او افزود: من همیشه در 
روسیه احساس راحتی کرده ام و مردم همیشه با من خوب بوده اند. 
هرگز فکر نمی کردم چنین چیزی ممکن باشد. اما من سیاستمدار 
نیستم، بنابراین نمی خواهم زیاد در مورد جنگ صحبت کنم اما البته 
به عنوان یک انسان می گویم در این دنیا نباید جنگی صورت گیرد.

 تیم ملی 
سردار کاپیتان دوم و سومین گلزن برتر تاریخ تیم ملی است. 

آزمون یک فوق ستاره در تیم ملی ایران است. میلیون ها نفر 
دنبال کننده در اینستاگرام گواه این موضوع است. ایران با وحید 
هاشمیان به عنوان دستیار مربی با آمریکا، انگلیس و ولز دیدار 
می کند که یک گروه جالب از نظر ورزشی و سیاسی است. آزمون 
گفت: ما به همه بازیکنان از هر تیم ملی که باشند احترام می گذاریم. 
هیچ مشکلی بین ما وجود ندارد، ما می خواهیم فوتبال بازی کنیم. 
ما باید سیاست را به سیاستمداران بسپاریم. هدف ما صعود از 
گروه مان است. درواقع همه ما با هدف صعود از گروه متحد شده ایم. 

رویای ما رسیدن به این هدف است.
 لیگ قهرمانان 

او در پایان درباره صعود به لیگ قهرمانان با لورکوزن 
اظهارکرد: لیگ قهرمانان بهترین رقابت باشگاهی است. ما واقعا 
می خواستیم به مرحله گروهی برسیم و خوشحالم فصل بعد در 
لیگ قهرمانان هستیم. من همیشه رویای بزرگی دارم. با این 
بازیکنان جوان و بااستعداد همه چیز ممکن است. فوتبال همین 
است، من آن را بارها و بارها تجربه کردم؛ با روستوف، بایرن را 
شکست دادیم. ویارئال فصل قبل به نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
رسید. پس چرا ما نه؟ به خصوص که لورکوزن 2۰ سال پیش 
 به موفقیت در لیگ قهرمانان رسید و من امیدوارم امسال

 سال ما باشد.

تصمیم گیرنده فنی در تمامی تیم های فوتبال سرمربی 
است و مدیرعامل باشگاه هم نهایتا توضیحاتی را از سرمربی 
دریافت می کند و دخالتی در کارهای فنی نمی کند. 
سرافرازی پرسپولیس برای یحیی گل محمدی در اولویت 
است و او ترجیح داد تا برای بهترشدن وضعیت فنی 
تیمش دست به تغییراتی بزند. داود فنایی به عنوان 
مربی دروازه بان ها و مظاهر رحیم پور در سمت مربی 
بدنساز، زحمات زیادی کشیدند تا پرسپولیس موفق 
باشد و تمام توان خود را خرج کردند. به طور حتم آنها 
در تیم های دیگری حضور پیدا می کنند و منشأ خدمت 
می شوند. سرمربی پرسپولیس با نگاهی حرفه ای با آنها 
خداحافظی کرده و شاهد بودیم که هر دو بدون کوچکترین 
مساله ای جدا شدند. حمید مطهری از مربیان با اخلاق 
فوتبال ایران است. او دستیار مجید جلالی در پیکان بود 
و سپس این سمت را در پرسپولیس در کنار گل محمدی 
داشت. چند فصلی کسب تجربه کرد و این فصل پیشنهاد 
نساجی مازندران را مناسب دید تا بتواند به عنوان سرمربی 
توانمندی های خود را ثابت کند. او با وجود اینکه با 
پرسپولیس قرارداد داشت و گل محمدی هم مخالفتی با 
ادامه همکاری اش نداشت اما ترجیح داد تا تجربه جدیدی 
داشته باشد و این موضوع به سود پرسپولیس است که یکی 
از محصولات این باشگاه در تیم های دیگر به مربیگری 
می پردازند. فراموش نکنیم گل محمدی هم زمانی دستیار 
علی دایی بود و با مربیگری در چندین تیم مختلف و البته 
تجربه کوتاهی که در زمان مدیرعاملی رویانیان داشت 
باردیگر به پرسپولیس آمد و در فصل پیش رو تلاش خواهد 
کرد تا ناکامی های فصل گذشته را به ورطه فراموشی 
بسپارد و با پرسپولیس قهرمانی های جدیدی را تجربه 
کند. بازیکنان بزرگی به پرسپولیس آمده اند و این موضوع 
نوید روزهای خوشی را می دهد. علیرضا بیرانوند، مرتضی 
پورعلی گنجی، گئورگی ولسیانی، دانیال اسماعیلی فر و 
سروش رفیعی مشکلات پرسپولیس در کارهای دفاعی 
و هجومی را تا حدود زیادی برطرف می کنند و تمدید 
قرارداد بازیکنان مؤثر هم شرایط را بسیار مناسب می کند. 
برخلاف گذشته که تعصب مقدم بر هر مساله دیگری بود 
در سال های اخیر پول هم اهمیت زیادی دارد. بازیکنان 
باید به حق و حقوق خود برسند ولی شرط مهمی که وجود 
دارد عملکرد بازیکنانی است که میلیون ها هوادار انتظار 
دارند بازی های خوبی را ارائه کنند. سرمربی تیم باید 
بتواند از نفرات جدید به بهترین شکل بازی بگیرد و آنها هم 
حداکثر تلاش خود را ارائه کنند تا زودتر در ترکیب تیم جا 
بیفتند. روی کاغذ تیم بسیار خوبی در این فصل بسته شده 
و گل محمدی موظف است تا با این نفرات قهرمانی را نصیب 
پرسپولیس کند. فوتبال ما تا حدود زیادی تهی از ستاره 
شده و بازیکنانی نظیر صادقی تصور می کنند اتفاقات مهمی 
را رقم می زنند. نقل وانتقالات شبیه بازارهای زرگری شده و 
مدیر برنامه ها مانور زیادی روی بازیکنان می دهند. ایجنت 
یک بازیکن برای بازارگرمی صبح در باشگاه استقلال است 
و بعدازظهر در باشگاه پرسپولیس دیده می شود. فرصت 
یابد با باشگاه های مطرح دیگر هم وارد مذاکره می شود. 
اگر مشابه سعید صادقی که در 2۸ سالگی آقای پاس گل 
لیگ برتر شده زیاد داشته باشیم قیمت چنین بازیکنی 
خیلی بالا نمی رود. او بازیکن گل گهر بوده و به نظرم باید 
برای ادامه فوتبال خود با امیر قلعه نویی مشورت کند که با 
استفاده مفید از چنین بازیکنی زمینه مطرح شدن و دعوت 
او را به تیم ملی فراهم کرد. در کل باشگاه ها باید باهوش 

باشند و بهای بالاتری نسبت به ارزش بازیکنی نپردازند.


